

**Consulat Général
de la République du
Cameroun à Djeddah**



**Consulate General Of
The Republic Of
Cameroon In Djeddah**

القنصلية العامة لجمهورية الكاميرون

No. 43/NV / CGCAS / ^{AP} DVC / 2.2

Djeddah, le
Jeddah, the

27 OCT 2022

The Consulate General of the Republic of Cameroon in Jeddah presents its compliments to all Consular Missions and International Organizations accredited in Jeddah and,

Has the honour to inform that, from the epidemiological situation of Covid-19 in Cameroon and in accordance of the recommendations of the World Health Organization and other measures applicable in some countries, the Cameroonian Government has decided on the easing of sanitary measures for travelers from and to Cameroon.

In this respect, the entry to Cameroon is conditional either to the presentation of a negative PCR-test of less than 72 hours or a complete vaccination diagram;

For passengers traveling abroad, the PCR-tests are no more systematic from Cameroon but will be required only according to the measures taken by the countries of destination.

The Consulate General of the Republic of Cameroon in Jeddah avails itself of this opportunity to renew to all the Consular Missions and International Organizations accredited in Jeddah the assurances of its highest consideration.

**ALL CONSULAR MISSIONS AND
INTERNATIONAL ORGANIZATIONS
-JEDDAH-**



**Consulat Général
de la République du
Cameroun à Djeddah**



**Consulate General Of
The Republic Of
Cameroon In Djeddah**

القنصلية العامة لجمهورية الكاميرون

No. 43 NV / CGCAS / DVC 22

Djeddah, le
Jeddah, the

27 OCT 2022

Le Consulat Général de la République du Cameroun à Djeddah présente ses compliments à l'ensemble des Missions Consulaires et Organisations internationales accréditées à Djeddah et,

A l'honneur de les informer qu'au regard de la situation épidémiologique de la Covid-19 au Cameroun et en application des recommandations de l'Organisation Mondiale de la Santé et autres dispositions en vigueur dans certains pays, le Gouvernement camerounais a décidé de l'allègement des mesures sanitaires pour les voyageurs à destination et en provenance du Cameroun.

A cet égard, l'entrée au Cameroun est conditionnée par la présentation soit d'un test PCR négatif datant de moins de 72 heures soit d'un schéma vaccinal complet ;

S'agissant des voyageurs en partance pour l'étranger, les tests PCR ne seront plus systématiques à la sortie du territoire camerounais mais seront requis en fonction des exigences du pays de destination.

Le Consulat Général du Cameroun à Djeddah saisit cette occasion pour renouveler aux Missions Consulaires et Organisations internationales accréditées à Djeddah les assurances de sa très haute considération.

MISSIONS CONSULAIRES ET ORGANISATIONS INTERNATIONALES

-DJEDDAH-

